
IZVOD IZ ZAPISNIKA  
 

sa 13. sjednice Skupštine Međimurske županije održane 21. svibnja 2015. godine, u 
velikoj vijećnici u Čakovcu, Ruđera Boškovića 2, s početkom u 9,00 sati.  
 Sjednicu je pozivom broj KLASA: 021-05/15-03/7, URBROJ:2109/1-02-15-01 sazvao 
predsjednik Mladen Novak. 

  
Sjednicu je otvorio predsjednik Skupštine Međimurske županije i utvrdio da je sjednici bilo 

nazočno 36 vijećnika.  
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici Mladen Babić, Zlatko Bacinger, Dragutin Barlek, Branko 

Bukal, Josipa Carović, mr.sc. Franjo Cimerman, Marija Frančić, Dragutin Glavina, Josip Grivec, 
Marija Hertelendi, Zdravko Holcinger, Darko Horvat, Mladen Horvat, Stanko Ivanović, Nadica 
Jelaš, Valentin Kočila, Dejan Kovač, Petra Kovačić, Franjo Kravaršćan, Marjan Marciuš, 
Aleksandar Makovec, Nino Marđetko, Ivan Novak, Mladen Novak, Petar Novak, Željko Pavlic, 
Vladimir Peršić, Gordana Potočnjak, Zvonimir Siladi, mr.sc. Renato Slaviček Nikola Štampar, 
Mario Tomašek, mr.sc. Bruno Trstenjak, Dragan Vurušić, Ljiljana Žerjav i Dean Žbulj. 

 
Sjednici nisu bili nazočni Josip Dobranić, Dejan Oršoš, Željka Perhoć i Dražen Vidović. 
 
Sjednici su još bili nazočni Matija Posavec, župan, Zoran Vidović, zamjenik župana, 

Sandra Herman, zamjenica župana, Vjeran Vrbanec, pomoćnik pročelnika Upravnog odjela za 
poslove Skupštine i opće poslove, Siniša Golub, ravnatelj Međimurske prirode, Sandra OPerca, 
ravnateljica Centra dr. Rudolf Steiner, Martina Šebrek, ravnateljica Sigurne kuće, mr.sc. Vladimir 
Kalšan, ravnatelj Muzeja Međimurja Čakovec, Branko Vrčić, ravnatelj Doma zdravlja Čakovec, 
Marina Payerl Pal, ravnateljica Zavoda za javno zdravstvom Andreja Knežević, ravnateljica 
Ljekarne, Štefica Martinez, ravnateljica Doma za starije i nemoćne osobe Čakovec, Antonija 
Canjuga, ravnateljica Centra za socijalnu skrb, Mladen Jozinović, direktor Piškornice, Ljerka 
Cividini, ravnateljica ŽUC-a, Ivan Plačko, direktor TIC-a, Mario Klobučarić, direktor MENEA-e, 
Vitomir Kirić, direktor MESAP-a, Sandra Polanec Marinović, direktorica REDEA-e, Ivan Vinković, 
direktor MIN-a i Željko Medved, predsjednik ZTKMŽ te pročelnici upravnih tijela i Jedinice za 
unutarnju reviziju Međimurske županije. 

 
 
 

 Predsjednik Skupštine dao je na prihvaćanje Izvod iz zapisnika sa 12. sjednice 
Županijske skupštine. 
 
 Vijećnik Darko Horvat, prvo je upozorio na gramatičke propuste u zapisniku, a posebna 
primjedba je bila što u zapisniku u raspravi vijećnika kada je govorio i postavio pitanje oko 
parničnih procesa koje vodi Županija, te rekao da će zatražiti pisano izvješće  i kratku analitiku o 
kojim se iznosima radi i u kojem su statusu ti predmeti, isto nije opisano. 
 
(sukladno članku 127. Poslovnika Skupštine Međimurske županije vijećnicima se dostavlja Izvod 
iz zapisnika s prethodne sjednice. Izvod iz zapisnika sadrži podatke o datumu i mjestu održavanja 
sjednice, nazočnima i odsutnima sa sjednice, dnevnom redu, imenima osoba koje su sudjelovale 
u raspravi te donesenim zaključcima, odlukama ili drugim aktima). 
 
 
 
 
 Jednoglasno (36 „za“), uz 36 nazočnih, vijećnici su prihvatili Izvod iz zapisnika sa 12. 
sjednice Županijske skupštine. 
 
 

Sukladno članku 110. Poslovnika Skupštine Međimurske županije predsjednik Županijske 
skupštine je otvorio 
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a k t u a l n i  s a t 
  
  
 Vijećnik Darko Horvat prvo je pitao na koji se način župan zajedno sa svojim stručnim 
službama angažirao u pomoći fizičkim i pravnim osobama te općinama s područja gornjeg 
Međimurja na čijim zemljištima su određene istražne bušotine, kao i pomoći vlasnicima zemljišta 
kojima prolazi plinski koridor, a u cilju stvaranja bolje pregovaračke pozicije vlasnika zemljišta u 
odnosu na INA-u i osiguranja pravovrijedne naknade za korištenje zemljišta.  
 Drugo, pitao je da li je župan upoznat s činjenicom da se zbog spornih 11 m2 državnog 
zemljišta ne može izdati građevinska dozvola za početak realizacije „aglomeracije Donja 
Dubrava“. Naime za predmetni projekt riješeni su gotovo svi imovinski odnosi, osim za 11 m2 

državnog zemljišta, a zbog kojeg je početkom mjeseca prosinca 2014. godine zatražena 
suglasnost od Državnog ureda za upravljanje državnom imovinom. Kako se do sada DUDI nije 
očitovao, vijećnika je zanimalo da li je župan upoznat s tim problemom te da li se i na koji način 
uključio u rješavanje istog. 
 Na oba pitanja vijećnika na samoj sjednici odgovorio je Matija Posavec, župan, međutim 
vijećnik Horvat je zatražio da mu se odgovori dostave u pisanoj formi.  
 
 Vijećnik Dejan Kovač u svojem istupu podsjetio je da je Ljekarna prošle godine temeljem 
poziva za dostavu ponuda za nabavu lijekova i ostalih proizvoda sklopila ugovor s tri dobavljača, 
ali ne i s Medical Intertrade d.o.o. veleprodajom lijekova koja je u 100%-om hrvatskom vlasništvu. 
Za to vrijeme, kako je rekao vijećnik, Županijskoj bolnici Čakovec Phoenix farmacija d.d. je kao 
dobavljač obračunala 1.460.000,00 kuna zateznih kamata, dok je Oktal Pharma d.o.o. 
obračunala 400.000,00 kuna zateznih kamata. Vijećnika je zanimalo zašto Međimurska županija 
posluje s tvrtkama koje su u prošloj godini obračunale i potražuju zateznu kamatu u visini 2 mln 
kuna, dok s druge strane postoje tvrtke koje u duhu partnerskih odnosa ne potražuju zakonsku 
zateznu kamatu. 
 Na pitanje vijećnika očitovao se djelomično Matija Posavec, župan, dok će cjelovit 
odgovor biti zatražen od ravnateljice i Upravnog vijeća Ljekarne. 
 
 Vijećnica Petra Kovačić je predložila da se u dogovoru s općinama ponovno uvede 
način podjele drva socijalno ugroženim obiteljima umjesto davanja novčane naknade. Također je 
iznijela mišljenje da bi centralizirana nabava energenata doprinijela povoljnijoj cijeni drva za 
ogrjev.  
 Prijedlog vijećnice Kovačić prihvatio je Matija Posavec, župan te će se o tome raspraviti 
na idućoj sjednici Kolegija načelnika i gradonačelnika. 
 
 Vijećnika Aleksandra Makovca pak je zanimalo da li Međimurska županija ima svoju 
Strategiju razvoja, na koje se razdoblje odnosi i gdje se dokument može dobiti na uvid. 
 Na pitanje vijećnika očitovao se Matija Posavec, župan. 
 
 Vijećnika Zlatka Bacingera zanimalo je da li Županija ima kakvih saznanja o 
aktivnostima koje provodi INA, uglavnom noću, na starim bušotinama u Mačkovcu, Mihovljanu ali 
i drugdje u Međimurju. 
 Na pitanje vijećnika zatražen je pisani odgovor. 
 
 Vijećnik mr.sc. Franjo Cimerman je pitao da li je moguće manifestaciju „Urbanovo“ 
preseliti u adekvatniji i veći prostor MESAP-a. 
 Drugo pitanje vijećnika odnosilo se na izgradnju nove osnovne škole u Nedelišću. 
Vijećnika je zanimalo da li se planira pripremiti sva potrebna dokumentacija za izgradnju škole, 
kako bi projekt bio na vrijeme spreman za apliciranje prema EU fondovima. 
 Na oba pitanja vijećnika očitovao se Matija Posavec, župan.  
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 Vijećnik Nino Marđetko pitao je što se dešava s nasipom akumulacijskog jezera Donja 
Dubrava kod Oporovca, s obzirom da je u fazi intenzivna sanacija oštećenja nasipa.  
 Na pitanje vijećnika, Zoran Vidović, zamjenik župana je tijekom sjednice Županijske 
skupštine zatražio očitovanje od HEP – Proizvodnje d.o.o. koje je stiglo, te je preslika odgovora 
dostavljena na klupe vijećnicima. 
 
 Vijećnik Željko Pavlic prvo je zanimalo da li je Županija upoznata i da li je na bilo koji 
način reagirala na činjenicu da je na slovenskoj strani, u blizini granice s Međimurjem odobreno 
vađenje plina metodom hidrauličkog frakturiranja, s obzirom da je takav načina vađenja plina 
štetan za okoliš. Također ga je zanimalo na koji način će se provoditi zaštita okoliša oko bušotina 
u samom Međimurju, s obzirom da u RH korištenje frackinga nije zakonski uređeno. 
 Drugo, nadovezujući se na dobiveni odgovor od Međimurskih voda na pitanje postavljeno 
na prošloj sjednici oko povećanih računa za potrošnju vode, konstatirao je da novi sustav 
očitovanja potrošnje vode ne funkcionira dobro te ga je zanimalo koliko su reklamacija od 
uvođenja tog novog sustava praćenja potrošnje vode Međimurske vode zaprimile. 

Na oba pitanja vijećnika zatraženi su pisani odgovori. 
 
 
 
 Pitanja više nije bilo te je predsjednik Županijske skupštine zaključio aktualni sat i otvorio 
raspravu o predloženom dnevnom redu. 
 
 
 Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (36 „za“) uz nazočno 36 vijećnika za 13. sjednicu 
utvrdila slijedeći  
 

DNEVNI RED 
 

1 a) IZVJEŠĆE  MANDATNE KOMISIJE O STAVLJANJU MANDATA U MIROVANJE I 
IMENU ZAMJENIKA VIJEĆNIKA KOJI UMJESTO IZABRANIH VIJEĆNIKA POČINJU OBNAŠATI 
VIJEĆNIKI MANDAT. 

 b) POLAGANJE PRISEGE. 
2. PRIJEDLOG GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE ZA 2014. GODINU. 
3. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE UGOVORA O 

OBJEDINJENOM OBRAČUNSKOM VOĐENJU POSLOVNIH RAČUNA UZ MOGUĆNOST 
KORIŠTENJA PREKORAČENJA PO POSLOVNOM RAČUNU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE. 

4. PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI I OBVEZI PLAĆANJA NAKNADE ZA NAVODNJAVANJA 
ZA SUSTAV NAVODNJAVANJA „PILOT PODRUČJA“ ZA 2015. GODINU. 

5. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA KOJIM SE ŽUPAN MEĐIMURSKE ŽUPANIJE OBVEZUJE NA 
PODNOŠENJE REDOVNIH INFORMACIJA O KORIŠTENJU SREDSTAVA IZ PROGRAMA 
EUROPSKE UNIJE. 

6.PRJEDLOG ODLUKE O DAVANJU ZGRADE U VLASNIŠTVU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
NA KORIŠTENJE MEĐIMURSKOM VELEUČILIŠTU U ČAKOVCU. 

7. IZVJEŠĆE O RADU ZAVODA ZA PROSTORNO UREĐENJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
ZA 2014. GODINU. 

8. IZVJEŠĆE O RADU MEĐIMURSKE PRIRODE - JAVNE USTANOVE ZA ZAŠTITU 
PRIRODE ZA 2014. GODINU. 

9. IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE CENTRA DR. RUDOLFA STEINERA ZA 2014. GODINU. 
10. a) GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O RADU DOMA ZA ŽRTVE OBITELJSKOG NASILJA 

„SIGURNA KUĆA“ ZA 2014. GODINU I PLANA  
b) PROGRAM RADA DOMA ZA ŽRTVE OBITELJSKOG NASILJA „SIGURNA KUĆA“ ZA 

2015. GODINU. 
 11. a) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE MUZEJ MEĐIMURJA ČAKOVEC ZA 

2014. GODINU 
b) PROGRAM RADA MUZEJA MEĐIMURJA ČAKOVEC ZA 2015. GODINU. 
12. GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU DOMA ZDRAVLJA ČAKOVEC U 2014. GODINI. 
13. IZVJEŠĆE O POSLOVANJU ZAVODA ZA JAVNO ZDRAVSTVO MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE ZA 2014. GODINU. 
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14.   IZVJEŠĆE O POSLOVANJU LJEKARNE ČAKOVEC ZA 2014. GODINU. 
15.  GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE ČAKOVEC 

ZA 2014. GODINU. 
16. GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU CENTRA ZA SOCIJALNU SKRB ZA 2014. GODINU. 
17. IZVJEŠĆE O RADU „PIŠKORNICA“ d.o.o. ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA DO 31. 

PROSINCA 2014. GODINE 
18. a) GODIŠNJI OBRAČUNA PRORAČUNA ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2014. GODINU 
b) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE ZA 2014. GODINU. 
c) PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG 

VIJEĆA ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE O RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA U 2014. 
GODINI. 

19. GODIŠNJE IZVJEŠĆE O POSLOVANJU TEHNOLOŠKO-INOVACIJSKOG CENTRA 
MEĐIMURJE U 2014. GODINI.  

20.  IZVJEŠĆE O POSLOVANJU MEĐIMURSKE ENERGETSKE AGENCIJE d.o.o. U 2014. 
GODINI. 

21.   IZVJEŠĆE O POSLOVANJU DRUŠTVA MESAP d.o.o. ZA 2014. GODINU. 
22.   IZVJEŠĆE O POSLOVANJU REGIONALNE RAZVOJNE AGENCIJE MEĐIMURJE – 

REDEA d.o.o. ZA 2014. GODINU. 
23.  IZVJEŠĆE O POSLOVANJU MIN-MEĐIMURJE, INVESTICIJE, NEKRETNINE d.o.o. ZA 

2014. GODINU. 
24.  IZVJEŠTAJ  O RADU UDRUGA ZAJEDNICE TEHNIČKE KULTURE MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE ZA 2014. GODINU. 
25. a) IZVJEŠĆE O RADU MEĐIMURSKE ZAKLADE SOLIDARNOSTI „KATRUŽA“ ZA 2014. 

GODINU. 
b) IZVJEŠĆE O RADU ZAKLADE ZA OBRAZOVANJE DR. VINKO ŽGANEC“ 
26.  IZVJEŠĆE O RADU GOSPODARSKO-SOCIJALNOG VIJEĆA U 2014. GODINI. 
27. PRIJEDLOG GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD 

POŽARA ZA PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2015. GODINU. 
28. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA PROCJENE UGROŽENOSTI STANOVNIŠTVA, 

MATERIJALNIH I KULTURNIH DOBARA I OKOLIŠA OD KATASTROFA I VELIKIH NESREĆA 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE. 

29. IZVJEŠĆE O RADU POVJERENSTVA ZA RAVNOPRAVNOST SPOLOVA 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2014. GODINU. 

30. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA KULTURNOG VIJEĆA 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE. 

31. PRIJEDLOG RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA I ZAMJENIKA 
ČLANA STOŽERA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA. 

32. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANICE I IMENOVANJU ČLANA 
ZAPOVJEDNIŠTVA CIVILNE ZAŠTITE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE. 

33. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANICE I IMENOVANJU ČLANA 
UPRAVNOG VIJEĆA ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE. 

34. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANA I IMENOVANJU ČLANICE ODBORA 
ZA IZBOR I IMENOVANJA. 

35. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IZBORU PREDSJEDNICE ODBORA ZA 
MLADEŽ. 

36. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANOVA ODBORA ZA 
ZDRAVSTVO. 
 

 
 
 Prešlo se raditi po točkama dnevnog reda. 
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TOČKA 1. 
a) IZVJEŠĆE  MANDATNE KOMISIJE O STAVLJANJU MANDATA U MIROVANJE I 

IMENIMA ZAMJENIKA VIJEĆNIKA KOJI UMJESTO IZABRANIH VIJEĆNIKA POČINJU 
OBNAŠATI VIJEĆNIČKI MANDAT 

b) POLAGANJE PRISEGE 
  

 Izvješće Mandatne komisije pročitao je Mario Tomašek, član Mandatne komisije. 
 
 Bez rasprave vijećnici su jednoglasno (36 „za“) uz 36 nazočnih vijećnika, usvojili 
predmetno izvješće.  
 
 Sukladno članku 7. Poslovnika Skupštine Međimurske županije Josip Toplek i Damir 
Kovačić položili su prisegu. 
 
 
…na sjednici je nazočno 38 vijećnika…………….. 

 
 
 

TOČKA 2. 
PRIJEDLOG GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

ZA 2014. GODINU 
 U materijalima za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju 
Proračuna Međimurske županije za 2014. godinu. Prijedlog je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 
 

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Godišnjem izvještaju. 
  
 U raspravi su sudjelovali vijećnici Mladen Horvat, Nadica Jelaš, Aleksandar Makovec, 
mr.sc. Franjo Cimerman i Dean Žbulj, dok su na pitanja vijećnika odgovore davali Matija 
Posavec, župan i Tatjana Horvat, voditeljica Odsjeka za proračun i financije. 
 
 Potom je Skupština većinom glasova (29 „za“, 3 „protiv“ i 6 „suzdržanih“) donijela  

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ  
o izvršenju Proračuna Međimurske županije za 2014. godinu 

 
 
. 

TOČKA 3.  
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE UGOVORA O 
OBJEDINJENOM OBRAČUNSKOM VOĐENJU POSLOVNIH RAČUNA UZ MOGUĆNOST 
KORIŠTENJA PREKORAČENJA PO POSLOVNOM RAČUNU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o objedinjenom 
obračunskom vođenju poslovnih računa uz mogućnost korištenja prekoračenja po poslovnom 
računu Međimurske županije vijećnicima je dostavljen uz poziv za sjednicu. Prijedlog je utvrdio 
župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 
 
 Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu zaključka. 
 
 U raspravi su sudjelovali vijećnici Dean Žbulj i Darko Horvat dok su se na pitanja vijećnika 
očitovali Matija Posavec, župan i Tatjana Horvat, voditeljica Odsjeka za proračun i financije. 
 
 
 Skupština je većinom glasova  (30 „za“, 5 „protiv“ i 3 „suzdržana“) uz 38 nazočna vijećnika 
u vijećnici donijela  

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o objedinjenom obračunskom vođenju poslovnih 

računa uz mogućnost korištenja prekoračenja po poslovnom računu Međimurske županije 
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TOČKA 4.  

PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI I OBVEZI PLAĆANJA NAKNADE ZA NAVODNJAVANJE ZA 
SUSTAV NAVODNJAVANJA „PILOT PODRUČJA“ ZA 2015. GODINU 

 Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o visini i obvezi plaćanja naknade 
za navodnjavanje za sustav navodnjavanja „Pilot područja“ za 2015. godinu. Materijal je Skupštini 
na raspravu i prihvaćanje uputio župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun i Odbor za poljoprivredu i turizam bez primjedbi su raspravili 
o Prijedlogu odluke. 
 
 U raspravi su sudjelovali vijećnik Petar Horvat te Zoran Vidović, zamjenik župana. 
 
 
 Skupština je jednoglasno (37 „za“), uz 37 nazočna vijećnika u vijećnici donijela  
 

O D L U K U  
o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za sustav navodnjavanja „Pilot područja“ za 

2015. godinu 
 
 
 

TOČKA 5. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA KOJIM SE ŽUPAN MEĐIMURSKE ŽUPANIJE OBVEZUJE NA 

PODNOŠENJE REDOVNIH INFORMACIJA O KORIŠTENJU SREDSTAVA IZ PROGRAMA 
EUROPSKE UNIJE 

 Prijedlog zaključka kojim se župan Međimurske županije obvezuje na podnošenje 
redovnih informacija o korištenju sredstava iz programa Europske unije vijećnici su primili u 
materijalima za sjednicu. Prijedlog je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
prihvaćanje. 
 
  

Bez rasprave, jednoglasno (36 „za“), uz 36 nazočnih vijećnika u vijećnici donijet je  
Z A K L J U Č A K 

kojim se župan Međimurske županije obvezuje na podnošenje redovnih informacija o korištenju 
sredstava iz programa Europske unije 

 
 
 

TOČKA 6. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU ZGRADE U VLASNIŠTVU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE NA 

KORIŠTENJE MEĐIMURSKOM VELEUČILIŠTU U ČAKOVCU 
 Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju zgrade u vlasništvu 
Međimurske županije na korištenje Međimurskom veleučilištu u Čakovcu. Prijedlog odluke 
Skupštini na raspravu i prihvaćenje uputio je župan Međimurske županije. 
 
 

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
Vijećnik Aleksandar Makovec predložio je da se Prijedlog odluke dopuni s odredbom 

prema kojoj, ukoliko bi došlo do prestanka uporabe zgrade od strane Međimurskog veleučilišta 
odnosno njezina povrata, da Međimursko veleučilište nema pravo od Međimurske županije 
zahtijevati povrat uloženih sredstava. 

 
Prijedlog vijećnika Makovca prihvatio je Matija Posavec, župan. 

  
  
 Skupština je jednoglasno (36 „za“) uz 36 nazočna vijećnika donijela 
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O D L U K U  
o davanju zgrade u vlasništvu Međimurske županije na korištenje Međimurskom veleučilištu u 

Čakovcu, dopunjenu s prihvaćenim prijedlogom vijećnika Makovca. 
 
 
 

TOČKA 7. 
IZVJEŠĆE O RADU ZAVODA ZA PROSTORNO UREĐENJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2014. 

GODINU 
 U materijalima za sjednicu vijećnicima je dostavljeno Izvješće o radu Zavoda za prostorno 
uređenje Međimurske županije za 2014. godinu. Izvješće Skupštini na raspravu i prihvaćanje 
uputio je župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun i Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša bez primjedbi 
su raspravili o Izvješću 
 

Uvodno, vrlo kratko nazočnica se obratio Matija Posavec, župan. 
 
 Bez rasprave, jednoglasno (35 „za“), uz 35 nazočna vijećnika u vijećnici donijet je  

Z AK L J U Č A K 
o  radu Zavoda za prostorno uređenje Međimurske županije za 2014. godinu 

 
 
 

TOČKA 8. 
IZVJEŠĆE O RADU MEĐIMURSKE PRIRODE - JAVNE USTANOVE ZA ZAŠTITU PRIRODE ZA 

2014. GODINU 
Izvješće o radu Međimurske prirode – Javne ustanove za zaštitu prirode za 2014. godinu 

vijećnici su primili uz poziv za sjednicu. Izvješće Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio je 
župan Međimurske županije. 
 
 O Izvješću su raspravu proveli Odbor za financije i proračun i Odbor za prostorno 
uređenje i zaštitu okoliša i nisu imali primjedbi. 
 
 
 Bez rasprave, jednoglasno (35 „za“) uz 35 nazočna vijećnika, donijet je  

Z A K L J U Č A K  
o prihvaćanju Izvješća o radu Međimurske prirode – Javne ustanove za zaštitu prirode za 2014. 

godinu 
 

  
 

TOČKA 9. 
IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE CENTAR DR. RUDOLFA STEINERA ZA 2014. GODINU 

Izvješće o radu ustanove Centar dr. Rudolfa Steinera za 2014. godinu vijećnici su primili 
uz poziv za sjednicu. Izvješće Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio je župan Međimurske 
županije. 
 
 O Izvješću su raspravu proveli Odbor za financije i proračun i Odbor za poljoprivredu i 
turizam i nisu imali primjedbi. 
 
 
 Bez rasprave, jednoglasno (36 „za“) uz 36 nazočna vijećnika, donijet je  

Z A K L J U Č A K  
o prihvaćanju Izvješća o ustanove Centar dr. Rudolfa Steinera za 2014. godinu 
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TOČKA 10. 
a) PRIJEDLOG GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O RADU DOMA ZA ŽRTVE OBITELJSKOG 
NASILJA „SIGURNA KUĆA“ ZA 2014. GODINU  
b) PRIJEDLOG PLANA I PROGRAMA RADA DOMA ZA ŽRTVE OBITELJSKOG NASILJA 
„SIGURNA KUĆA“ ZA 2015. GODINU 
Predmetne materijale vijećnici su primili uz poziv za sjednicu. Materijale Skupštini na 

raspravu i prihvaćanje uputio je župan Međimurske županije. 
 
 O materijalima su raspravu proveli Odbor za financije i proračun i Odbor za socijalnu skrb 
i nisu imali primjedbi. 
 
 
 Bez rasprave, jednoglasno (36 „za“) uz 36 nazočna vijećnika, donijet je  

Z A K L J U Č A K  
o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja o radu Doma za žrtve obiteljskog nasilja „Sigurna kuća“ za 

2014. godinu i Plana i programa rada Doma za žrtve obiteljskog nasilja „Sigurna kuća“ za 2015. 
godinu 

 
 
 

TOČKA 11. 
a) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE MUZEJ MEĐIMURJA ČAKOVEC ZA 2014. 
GODINU 
b) PROGRAM RADA MUZEJA MEĐIMURJA ČAKOVEC ZA 2015. GODINU 
U materijalima za sjednicu vijećnici su primili Godišnje izvješće o radu Muzeja Međimurja 

Čakovec u 2014. godini i Program rada Muzeja za 2015. godinu.  Materijale Skupštini na 
raspravu i prihvaćanje je uputio župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za proračun i financije i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o materijalima. 
 
 U raspravi su sudjelovali vijećnik mr.sc. Franjo Cimerman i mr.sc. Vladimir Kalšan, 
ravnatelj Muzeja Međimurja Čakovec. 
 
 
 Većinom glasova (32 „za“ i 3 „suzdržana“) uz 35 nazočna vijećnika, donijet je 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu Muzeja Međimurja Čakovec u 2014. godini i Programa 

rada Muzeja za 2015. godinu 
 
 

 
TOČKA 12. 

GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU DOMA ZDRAVLJA ČAKOVEC U 2014. GODINI 
 Uz poziv za sjednicu vijećnicima je dostavljeno Godišnje izvješće o radu Doma zdravlja 
Čakovec u 2014. godini. Župan Međimurske županije uputio je Godišnje izvješće Skupštini na 
raspravu i prihvaćanje. 
 

Odbor za proračun i financije i Odbor za zdravstvo bez primjedbi su raspravili o 
materijalima. 
 
 Bez rasprave, jednoglasno (35 „za“) uz 35 nazočna vijećnika, donijet je 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu Doma zdravlja Čakovec u 2014. godini 
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TOČKA 13. 
IZVJEŠĆE O POSLOVANJU ZAVODA ZA JAVNO ZDRAVSTVO MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 

2014. GODINU 
Uz poziv za sjednicu vijećnicima je dostavljeno Izvješće o poslovanju Zavoda za javno 

zdravstvo Međimurske županije za 2014. godinu. Župan Međimurske županije uputio je Izvješće 
Skupštini na raspravu i prihvaćanje. 
 

Odbor za proračun i financije i Odbor za zdravstvo bez primjedbi su raspravili o 
materijalima. 
 
 Bez rasprave, jednoglasno (36 „za“) uz 36 nazočna vijećnika, donijet je 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Međimurske županije za 2014. 

godinu 
 
  
 

TOČKA 14. 
IZVJEŠĆE O POSLOVANJU LJEKARNE ČAKOVEC ZA 2014. GODINU 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o poslovanju Ljekarne Čakovec za 2014. 
godinu. Župan Međimurske županije uputio je Izvješće Skupštini na raspravu i prihvaćanje. 
 
 Odbor za financije i proračun i Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravili o Izvješću. 
 
  
 Bez rasprave, jednoglasno (36 „za“) uz 36 nazočnog vijećnika, Skupština je donijela 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Ljekarne Čakovec u 2014. godini 

 
 
 

TOČKA 15. 
GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE ČAKOVEC ZA 2014. 

GODINU 
Uz poziv za sjednicu vijećnicima je dostavljeno Izvješće o radu Doma za starije i nemoćne 

osobe Čakovec za 2014. godinu. Župan Međimurske županije uputio je Izvješće Skupštini na 
raspravu i prihvaćanje. 
 

Odbor za proračun i financije i Odbor za zdravstvo bez primjedbi su raspravili o 
materijalima. 
 
 Bez rasprave, jednoglasno (36 „za“) uz 36 nazočna vijećnika, donijet je 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i nemoćne osobe Čakovec za 2014. godinu 

 
  
 

TOČKA 16. 
GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU CENTRA ZA SOCIJALNU SKRB ZA 2014. GODINU 

 Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Centra za socijalnu skrb za 2014. 
godinu. Izvješće je Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun i Odbor za socijalnu skrb bez primjedbi su raspravili o 
Godišnjem izvješću. 
 
 U raspravi je sudjelovao vijećnik Aleksandar Makovec. 
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 Jednoglasno (36 „za“) vijećnici su donijeli 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu Centra za socijalnu skrb za 2014. godinu 
 
 
 

 TOČKA 17. 
IZVJEŠĆE O RADU „PIŠKORNICA“ d.o.o. ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA DO 31. PROSINCA 

2014. GODINE 
 Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu „Piškornice“ d.o.o. za 2014. 
godinu. Izvješće je Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun i Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša bez primjedbi 
su raspravili o Godišnjem izvješću. 
 
 U raspravi su sudjelovali vijećnici Mladen Babić, Nadica Jelaš, mr.sc. Renato Slaviček, 
dok je odgovore ne pitanja vijećnika davao Mladen Jozinović, direktor „Piškornice“. 
  
 
 Nakon rasprave, Skupština je većinom glasova (30 „za“ i 5 „suzdržanih“) donijela  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu „Piškornice“ d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2014. 

godine  
 
 
 

TOČKA 18. 
a) GODIŠNJI OBRAČUN PRORAČUNA ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2014. GODINU 
b) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2014. GODINU 
c) PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG 
VIJEĆA ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE O RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA 
U 2014. GODINI 

 Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili predmetne materijale. Materijale je Skupštini na 
raspravu i prihvaćanje uputio župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun i Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu infrastrukturu 
bez primjedbi su raspravili o materijalima. 
 
 
 Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (35 „za“) uz 35 nazočna vijećnika u vijećnici 
donijela  

Z A K L J U Č A K 
a) prihvaćanju Godišnjeg obračuna proračuna Županijske uprave za ceste Međimurske 

županije za 2014. godinu i Godišnjeg izvještaja o radu Županijske uprave za 2014. godinu 
 

b) davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste o raspodjeli 
rezultata poslovanja u 2014. godini 

 
 
 

 TOČKA 19. 
GODIŠNJE IZVJEŠĆE O POSLOVANJU TEHNOLOŠKO-INOVACIJSKOG CENTRA MEĐIMURJE 

U 2014. GODINI 
 Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Godišnje izvješće o poslovanju Tehnološko-
inovacijskog centra Međimurje u 2014. godini. Godišnje izvješće je Skupštini na raspravu i 
prihvaćanje uputio župan Međimurske županije. 
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 Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi su raspravili o 
Godišnjem izvješću. 
 
 U raspravi su sudjelovali vijećnik mr.sc. Franjo Cimerman i Ivan Plačko, direktor TIC-a.  
 
  
 Nakon rasprave, Skupština je većinom glasova (35 „za“) donijela  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o poslovanju Tehnološko-inovacijskog centra Međimurje u 

2014. godini 
 
 
 

TOČKA 20. 
IZVJEŠĆE O POSLOVANJU MEĐIMURSKE ENERGETSKE AGENCIJE d.o.o. U 2014. GODINI 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o poslovanju Međimurske energetske 
agencije d.o.o. u 2014. godini. Izvješće je Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio župan 
Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun i Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu infrastrukturu 
bez primjedbi su raspravili o Izvješću. 
 
 U raspravi su sudjelovali vijećnici mr.sc. Franjo Cimerman, Aleksandar Makovec i Mario 
Klobučarić, direktor MENEA-e. 
 
  
 Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika donijela  
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Međimurske energetske agencije d.o.o. u 2014. godini. 

 
 
 

TOČKA 21.  
IZVJEŠĆE O POSLOVANJU DRUŠTVA MESAP d.o.o. ZA 2014. GODINU 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o poslovanju društva MESAP d.o.o. u 
2014. godini. Izvješće je Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi su raspravili o 
Izvješću. 
 
 Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika donijela  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o poslovanju društva MESAP d.o.o. u 2014. godini. 

 
 
 

TOČKA 22.  
IZVJEŠĆE O POSLOVANJU REGIONALNE RAZVOJNE AGENCIJE MEĐIMURJE – REDEA d.o.o. 

ZA 2014. GODINU 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o poslovanju Regionalne razvojne 

agencije Međimurje - REDEA d.o.o. za 2014. godinu. Izvješće je Skupštini na raspravu i 
prihvaćanje uputio župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi su raspravili o 
Izvješću. 
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 U raspravi su sudjelovali vijećnici Aleksandar Makovec i Nadica Jelaš te Sandra Polanec 
Marinović, direktorica REDEA-e. 
 
 Nakon rasprave, Skupština je većinom glasova (33 „za“ i 1 „suzdržan“) uz 34 nazočna 
vijećnika donijela  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Regionalne razvojne agencije Međimurje – REDEA-e d.o.o. 

za 2014. godinu. 
 
 
 

TOČKA 23. 
IZVJEŠĆE O POSLOVANJU MIN-MEĐIMURJE, INVESTICIJE, NEKRETNINE d.o.o. ZA 2014. 

GODINU 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o poslovanju MIN – Međimurje, 

investicije, nekretnine d.o.o. za 2014. godinu. Izvješće je Skupštini na raspravu i prihvaćanje 
uputio župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvješću.  

Odbor za gospodarski razvoj ukazao je na pogrešan podatak koji se nalazi na stranici 5, 
tabela 1.4., u koloni PLAN 2014. Na kontu 75110, Prihodi od usluga (nadzor radova, konzalting), 
u planu za 2014. mora pisati 170.000,00 kn umjesto 220.000,00 kn, a u devetom redu na kontu 
7899, Ostali prihodi (nadoknada režijskih troškova korisnika), umjesto 450.000,00 kn mora biti 
400.000,00 kn. Tako u zbroju, UKUPNI PRIHODI, PLAN  2014. mora biti brojka 1.362.300,00 kn, 
umjesto 1.462.300,00. Radi se pogrešci nastaloj kod povlačenja planiranih vrijednosti iz drugog 
izvora, tako da pogreška ni u kom slučaju ne utječe na konačni ishod i rezultat izvješća. 
 
 Vijećnici su uvažili predmetnu pogrešku. 
 
 U raspravi je sudjelovao vijećnik Aleksandar Makovec i Ivan Vinković, direktor MIN-a. 
 
 
 Nakon rasprave, Skupština je (33 „za“) uz 33 nazočna vijećnika u vijećnici donijela  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o poslovanju MIN – Međimurje, investicije, nekretnine d.o.o. za 2014 

 
 
 

TOČKA 24. 
IZVJEŠTAJ  O RADU UDRUGA ZAJEDNICE TEHNIČKE KULTURE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 

2014. GODINU 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu udruga Zajednice tehničke kulture 

Međimurske županije za 2014. godinu. Izvješće je Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio 
župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvještaju. 
 
 Bez rasprave, Skupština je većinom glasova (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika donijela  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvještaja o radu udruga Zajednice tehničke kulture Međimurske županije za 2014. 

godinu 
 
 
 

TOČKA 25. 
a) IZVJEŠĆE O RADU MEĐIMURSKE ZAKLADE SOLIDARNOSTI „KATRUŽA“ ZA 2014. 
GODINU 
b) IZVJEŠĆE O RADU ZAKLADE ZA OBRAZOVANJE DR. VINKO ŽGANEC“ 
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Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili predmetna izvješća za 2014. godinu. Izvješća je 
Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio župan Međimurske županije. 
 
 Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvješćima. O Izvješću o radu 
Zaklade za obrazovanje dr. Vinko Žganec raspravu je bez primjedbi proveo i Odbor za prosvjetu, 
kulturu i sport. 
 
 U raspravi su sudjelovali vijećnik Željko Pavlic i Sandra Herman, zamjenica župana. 
 
 
 Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (32 „za“) uz 32 nazočna vijećnika donijela  

 Z A K L J U Č A K 
a) o prihvaćanju Izvješća oradu Međimurske zaklade solidarnosti „Katruža“ za 2014. 

godinu. 
b) o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za obrazovanje dr. Vinko Žganec 

 
 
 

TOČKA 26. 
IZVJEŠĆE O RADU GOSPODARSKO-SOCIJALNOG VIJEĆA U 2014. GODINI 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Gospodarsko-socijalnog vijeća  
Međimurske županije u 2014. godini. Izvješće je Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio župan 
Međimurske županije. 
 
 U raspravi su sudjelovali vijećnik Željko Pavlic i Zoran Vidović, zamjenik župana. 
 
 
 Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (32 „za“) uz 32 nazočna vijećnika donijela  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu Gospodarsko-socijalnog vijeća u 2014. godini 

 
 

 
TOČKA 27. 

PRIJEDLOG GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA ZA 
PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2015. GODINU 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog godišnjeg provedbenog plana 
unapređenja zaštite od požara za područje Međimurske županije za 2015. godinu. Provedbeni 
plan je Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio župan Međimurske županije. 
 
  
 U raspravi je sudjelovao vijećnik Zdravko Holcinger i Zoran Vidović, zamjenik župana. 
 

Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (32 „za“) uz 32 nazočna vijećnika donijela  
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvještaja o radu udruga Zajednice tehničke kulture Međimurske županije za 2014. 
godinu 

 
 
 

TOČKA 28. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PROCJENE UGROŽENOSTI STANOVNIŠTVA, 
MATERIJALNIH I KULTURNIH DOBARA I OKOLIŠA OD KATASTROFA I VELIKIH NESREĆA 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o prihvaćanju Procjene 

ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša od katastrofa i velikih nesreća 
Međimurske županije. Prijedlog je utvrdio župan Međimurske županije i predložio ga je Skupštini 
na raspravu i prihvaćanje. 
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U raspravi su sudjelovali vijećnici Zdravko Holcinger i Nadica Jelaš te Zoran Vidović, 
zamjenik župana.  

 
 Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (33 „za“) uz 33 nazočna vijećnika donijela  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Procjene ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša od 

katastrofa i velikih nesreća Međimurske županije 
 
 
 

TOČKA 29. 
IZVJEŠĆE O RADU POVJERENSTVA ZA RAVNOPRAVNOST SPOLOVA MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE ZA 2014. GODINU 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Povjerenstva za ravnopravnost 

spolova Međimurske županije za 2014. godinu. Izvješće je Skupštini na raspravu i prihvaćanje 
uputio župan Međimurske županije. 
 
 Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika u vijećnici 
donijela  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za ravnopravnost spolova Međimurske županije za 

2014. godinu 
 
 

TOČKA 30. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA KULTURNOG VIJEĆA MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o imenovanju članova Kulturnog 

vijeća Međimurske županije. Prijedlog rješenja Skupštini na raspravu i prihvaćanje uputio je 
župan Međimurske županije. 
 
  
 Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika u vijećnici 
donijela  
 

R J E Š E N J E 
o imenovanju članova Kulturnog vijeća Međimurske županije 

 
 
 

TOČKA 31. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA I ZAMJENIKA ČLANA 

STOŽERA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA 
 U materijalima za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju 
člana i zamjenika člana Stožera zaštite i spašavanja. Prijedlog rješenja utvrdio je župan i dostavio 
ga Skupštini na raspravu i prihvaćanje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika u vijećnici 
donijela  

R J E Š E N J E 
o razrješenju i imenovanju člana i zamjenika člana Stožera zaštite i spašavanja 
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TOČKA 32. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANICE I IMENOVANJU ČLANA ZAPOVJEDNIŠTVA 

CIVILNE ZAŠTITE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
U materijalima za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o razrješenju članice i 

imenovanju člana Zapovjedništva civilne zaštite Međimurske županije. Prijedlog rješenja utvrdio 
je župan i dostavio ga Skupštini na raspravu i prihvaćanje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika u vijećnici 
donijela  

R J E Š E N J E 
o razrješenju članice i imenovanju člana Zapovjedništva civilne zaštite Međimurske županije 

 
 
 

TOČKA 33. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANICE I IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG 

VIJEĆA ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
U materijalima za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o razrješenju članice i 

imenovanju člana Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste Međimurske županije. Prijedlog 
rješenja utvrdio je Odbor za izbor i imenovanja i dostavio ga Skupštini na raspravu i prihvaćanje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika u vijećnici 
donijela  

R J E Š E N J E 
o razrješenju članice i imenovanju člana Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste 

Međimurske županije 
 
 
 

TOČKA 34. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANA I IMENOVANJU ČLANICE ODBORA ZA 

IZBOR I IMENOVANJA 
U materijalima za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o razrješenju člana i 

imenovanju članice odbora za izbor i imenovanja.  Prijedlog rješenja utvrdio je Odbor za izbor i 
imenovanja i dostavio ga Skupštini na raspravu i prihvaćanje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika u vijećnici 
donijela  

R J E Š E N J E 
o razrješenju člana i imenovanju članice Odbora za izbor i imenovanja 

 
 
 

TOČKA 35. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IZBORU PREDSJEDNICE ODBORA ZA MLADEŽ 

U materijalima za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru 
predsjednice Odbora za mladež.  Prijedlog rješenja utvrdio je Odbor za izbor i imenovanja i 
dostavio ga Skupštini na raspravu i prihvaćanje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika u vijećnici 
donijela  

R J E Š E N J E 
o razrješenju i izboru predsjednice Odbora za mladež 

 
 
 
 
 
 



16 

 

TOČKA 36. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANOVA ODBORA ZA 

ZDRAVSTVO 
U materijalima za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju 

članova Odbora za zdravstvo.  Prijedlog rješenja utvrdio je Odbor za izbor i imenovanja i dostavio 
ga Skupštini na raspravu i prihvaćanje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočna vijećnika u vijećnici 
donijela  

R J E Š E N J E 
o razrješenju i imenovanju članova Odbora za zdravstvo 

 
 

 
 
 

Ovime je dnevni red bio iscrpljen te je predsjednik Skupštine zaključio sjednicu u 12,20 
sati. 

 
 

 
 
 
         PRIVREMENI PROČELNIK                                                                 PREDSJEDNIK 
Upravnog odjela za poslove Skupštine                                                      Županijske skupštine 
                         
            Vjeran Vrbenac, v.r.                                                                          Mladen Novak, v.r. 
 
 
 
 
 
NAPOMENA: 

- sukladno članku 126. Poslovnika Skupštine Međimurske županije sačinjen je audio 
zapis sa 13. sjednice Skupštine Međimurske županije i čuva se u Upravnom odjelu za 
poslove Skupštine i opće poslove. 

 
  
 


